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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 29.06.2021 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 23. 06. 2021. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením 
priestoru pre verejnosť o 16,40 hod. 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 
 



 
  

Program: 

1. Otvorenie 

1. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu 

3. Projekt BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

5. Správa z vykonaných kontrol 

6. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2021 

7. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a 

užívania obecných nájomných bytov 

8. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 

tiarch na nehnuteľný majetok obce 

9. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, 

rekonštrukcia   chodníkov, rekonštrukcia sociálnych zariadení v RKD, rekonštrukcia 

podláh v ZŠ SNP, MOPS, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia budovy A v 

MŠ ai.) 

10. Čerpanie rozpočtu k 30.Zmena rozpočtu obce na rok 2021 

11. Upustenia od vymáhania pohľadávok 

12. Dotácie z rozpočtu obce 

13. Správy z komisií OZ 

14. Vyradenie majetku 

15. Rôzne 

16. Interpelácie 

17. Záver 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

1. Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav 
Miert). Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
webovom sídle obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo 
zvolané v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a 
Úradu vlády (dezinfekcia, použitie respirátorov, dodržanie odstupu). 
 
 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč a doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení: Mgr. Róbert Kováč a doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD.: 
Za: 5 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, 
JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, doc. Ing. Vladimír Bulej) 
 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: p. Ľubomír Kyselica a p. Martin Giert. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: p. Ľubomír Kyselica a p. Martin 
Giert: 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. 
Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert) 
 
3. Schválenie programu 
 
p. starosta skonštatoval, že program bol prítomným zaslaný v pozvánke, bol vyvesený 
a zverejnený. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



 
  

 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, doplnenia programu.  
 
Mgr. Pecková navrhla doplniť prerokovanie „Úplnej rekonštrukcie podláh poschodia 
Základnej školy“  po bode č. 10. 
 
p. starosta navrhol doplnenie bodu 16 programu o voľbu člena Rady školy pri MŠ v Sučanoch 
a prečíslovanie následných bodov programu a presun bodu programu „Čerpanie rozpočtu a 
zmena rozpočtu obce na rok 2021“ za bod „Dotácie z rozpočtu obce“. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
II. prerokovalo 
zmenu programu: doplnenie bodu 16 programu o voľbu člena Rady školy pri MŠ v Sučanoch 
a prečíslovanie následných bodov programu a presun bodu programu „Čerpanie rozpočtu a 
zmena rozpočtu obce na rok 2021“ za bod „Dotácie z rozpočtu obce“ a doplnenie bodu 11 
programu „rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP“ a prečíslovanie následných bodov programu 
III. schvaľuje 
doplnenie bodu 11 programu „rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP“ a prečíslovanie následných 
bodov programu 
IV. schvaľuje 
presun bodu programu „Čerpanie rozpočtu a zmena rozpočtu obce na rok 2021“ za bod 
„Dotácie z rozpočtu obce 
III. schvaľuje 
zmenu programu: doplnenie bodu 17 programu o voľbu člena Rady školy pri MŠ v Sučanoch 
a prečíslovanie následných bodov programu“ 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Projekt BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s 

 
p. starosta informoval, že spoločnosť SOAR menovala Slavomíra Rabatina zastupovaním 
spoločnosti na zasadnutí, žiaľ dostaví sa s 15-minútovým oneskorením. 
 

Správa o plnení uznesení OZ zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 20.04.2021 

p. prednostka informovala, že prijaté Všeobecne záväzné nariadenia boli podpísané, 
zverejnené. Žiadosť spoločnosti Turmat bola schválená, prebehlo územné konanie. Na 
dnešnom rokovaní bude v nadväznosti na zverejnený zámer predložené na odsúhlasenie 
zriadenia vecného bremena na prístup a uloženie inžinierskych sietí pre 4 rodinné domy na 
časti ul. 29. augusta, ktorá bola odčlenená geometrickým plánom. K žiadosti spoločnosti 
PMP-truck bol zverejnený zámer. Kúpna zmluva s p. Brachňákom bola uzatvorená, prebehlo 
vkladové konanie. Žiadosť tenisového klubu bola zverejnená na úradnej tabuli. 
Zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou boli uzatvorené. Poradovník na prideľovanie 
obecných nájomných bytov bol zverejnený. Zámer prenájmu priestorov Domu smútku bol 
zverejnený. 
Uznesenie č. 54/2021 nebolo splnené, nakoľko doteraz nevyšla výzva na podávanie žiadostí 
o dotáciu na podporu opatrovateľskej služby. 



 
  

Vzhľadom k technickým problémom v ITMS pre projekt „Miestnej občianskej poriadkovej 
služby“ bolo podávanie žiadosti posunuté.  
p. starosta dodal, že projekt „Miestnej občianskej poriadkovej služby“ nebude do konca roka 
financovaný Ministerstvom financií. Obce môžu projekt financovať z vlastných zdrojov s 
prísľubom preplatenia nákladov, čo nie je písomne podložené.  
Obec pristúpila na projekt Úradu práce, pracovníci budú  v období od 1.7. do30.11.2021 
pracovať cez Úrad práce, soc. vecí a rodiny, 80 % nákladov bude preplácaných Úradom práce. 
Bolo schválené pridelenie 7 pracovníkov, budú využívaní na všetky potrebné práce.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa z vykonaných kontrol 

 
Mgr. Radoslav Olašák informoval o vykonanej kontrole plnenia uznesení za r. 2020 a kontrole 
dani z nehnuteľností, ul. Komenského. 
 
Mgr. Kováč poďakoval hlavnému kontrolórovi. Upozornil na prestavbu rodinných domov, 
zmenu stavu je potrebné preniesť do evidencie obce, upraviť dane vzhľadom na väčšie 
zabraté plochy. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej sa opýtal na čiastočne nesplnené uznesenie k presťahovaniu p. 
,Dušana Cicka. 
 
p. starosta odpovedal, že tri bunky sú Pri Váhu, pokiaľ sa má vysťahovať Dušan Cicko, je 
potrebné nájsť priestor k nasťahovaniu. Pán Dušan Cicko sa presťahuje k dcére Erike 
Cickovej a vykonajú sa následné kroky k uzatvoreniu vrchného poschodia Alžbetinho dvora 
na Partizánskej č. 24.  
 
Hlavný kontrolór skonštatoval, že uznesenia sformulované ako „obecné zastupiteľstvo 
neschvaľuje“ vôbec neexistujú. Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje výsledky verejnej 
obchodnej súťaže, ten kto vyhrá má právo na uzatvorenie zmluvy.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol  
Správu č. 3/2021 z Kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva v Sučanoch 
schválených v roku 2020 
Správu č. 5/2021 z Kontroly bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti Ul. 
Komenského r. 2020 
II. berie na vedomie 
Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol  



 
  

Správu č. 3/2021 z Kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva v Sučanoch 
schválených v roku 2020 
Správu č. 5/2021 z Kontroly bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti Ul. 
Komenského r. 2020 
Za: 8 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2021 

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2021 

II. schvaľuje 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2021 
Za: 8 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a 

užívania obecných nájomných bytov 

 
p. starosta uviedol, že predmetný návrh všeobecne záväzného nariadenia bol prerokovaný 
jednotlivými komisiami. 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia odporúča toto VZN schváliť.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia taktiež odporúča uvedené VZN 
schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 5 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania 
a užívania obecných nájomných bytov 

II. sa uznieslo na 
VZN č. 5 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a 
užívania obecných nájomných bytov  
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Miroslav Miert) 
 
 



 
  

Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 

tiarch na nehnuteľný majetok obce 

 
Žiadosť spoločnosti Turmat, s.r.o. o zriadenie vecného bremena 
 
p. starosta skonštatoval, že spoločnosť Turmat podala žiadosť o zriadenie vecného bremena 
práva uloženia inžinierskych sietí a prechodu. Spoločnosť plánuje asanovať chátrajúcu 
budovu za účelom výstavby štyroch rodinných domov. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej skonštatoval, že stavebná komisia odporúča uvedené žiadosť 
schváliť.  
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia odporúča žiadosť schváliť za 
jednorazovú odplatu 100 €. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zriadenie vecného bremena na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to pozemku: 
parc. C-KN č. 1984/6, k.ú. Sučany – zastavaná plocha o výmere 9 m2 a parc. C-KN č. 1984/7  
zastavaná plocha o výmere 18 m2, vyčlenené z parc. E-KN 1984, k.ú. Sučany – trvalý trávny 
porast o výmere 3366 m2, na základe geometrického plánu č. 46/2021 vyhotoveného dňa 
17.05.2021 Ing. Jánom Očkom, autorizačne overeného dňa 17.05.2021 Ing. Evou Jadroňovou, 
úradne overeného dňa 17.05.2021 Ing. Denisou Orsághovou (ďalej len „GP“), 
spočívajúceho v práve prechodu, prejazdu, uloženia a pripojenia inžinierskych sietí IN REM, 
v prospech vlastníkov nehnuteľností: 
- Parc. C-KN č. 1263/3 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 383 m2, 
- Parc. C-KN č. 1263/4 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 9 m2, 
- Parc. C-KN č. 1264/4 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 362 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/7 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 505 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/10 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 362 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/9 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 348 m2, 
- parc. C-KN č. 1266/1 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 76 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/8 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 4 m2, 
- parc. C-KN č. 1266/2 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 22 m2, 
- parc. C-KN č. 1264/3 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 22 m2, 
v kat. úz. Sučany vyčlenených GP za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
Spoločnosť Turmat, s.r.o. plánuje na pozemkoch (oprávnených z vecného bremena) 
uskutočniť výstavbu 4 rodinných domov, za účelom čoho je potrebné zriadiť vecné bremeno 
na vyčlenených pozemkoch uloženia inžinierskych sietí a práva prechodu. V súčasnosti sú 
tieto pozemky, na ktorých je plánovaná výstavba, zastavané dlhodobo nepoužívanou stavbou, 
ktorá chátra a je potrebné ju asanovať. Plánovaná výstavba prispeje k rozvoju daného územia. 
II. schvaľuje 
zriadenie vecného bremena na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to pozemok: 
parc. C-KN č. 1984/6, k.ú. Sučany – zastavaná plocha o výmere 9 m2 a parc. C-KN č. 1984/7  
zastavaná plocha o výmere 18 m2, vyčlenené z parc. E-KN 1984, k.ú. Sučany – trvalý trávny 



 
  

porast o výmere 3366 m2, na základe geometrického plánu č. 46/2021 vyhotoveného dňa 
17.05.2021 Ing. Jánom Očkom, autorizačne overeného dňa 17.05.2021 Ing. Evou Jadroňovou, 
úradne overeného dňa 17.05.2021 Ing. Denisou Orsághovou (ďalej len „GP“), 
spočívajúceho v práve prechodu, prejazdu, uloženia a pripojenia inžinierskych sietí IN REM, 
v prospech vlastníkov nehnuteľností: 
- Parc. C-KN č. 1263/3 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 383 m2, 
- Parc. C-KN č. 1263/4 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 9 m2, 
- Parc. C-KN č. 1264/4 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 362 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/7 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 505 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/10 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 362 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/9 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 348 m2, 
- parc. C-KN č. 1266/1 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 76 m2, 
- parc. C-KN č. 1265/8 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 4 m2, 
- parc. C-KN č. 1266/2 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 22 m2, 
- parc. C-KN č. 1264/3 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 22 m2, 
v kat. úz. Sučany vyčlenených GP za jednorazovú odplatu 100,- Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
Spoločnosť Turmat, s.r.o. plánuje na pozemkoch (oprávnených z vecného bremena) 
uskutočniť výstavbu 4 rodinných domov, za účelom čoho je potrebné zriadiť vecné bremeno 
na vyčlenených pozemkoch uloženia inžinierskych sietí a práva prechodu. V súčasnosti sú 
tieto pozemky, na ktorých je plánovaná výstavba, zastavané dlhodobo nepoužívanou stavbou, 
ktorá chátra a je potrebné ju asanovať. Plánovaná výstavba prispeje k rozvoju daného územia. 
Za: 8 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Marián Dianovský 
 
 
Zámer odpredaja majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej skonštatoval, že stavebná komisia uvedenú žiadosť prerokovala, 
zámer je zverejnený. Komisia výstavby súhlasí s odpredajom uvedeného pozemku. 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že komisia výstavby odporúča žiadosti o odpredaj 
pozemku vyhovieť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zámer predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 
ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to 
pozemok: 
- parc. č. KN-E 1898/1, o výmere 830m2, druh pozemku: ostatná plocha, k.ú. Sučany 
zapísaný na liste vlastníctva číslo 3457 Okresného úradu Martin do podielového 
spoluvlastníctva (výška spoluvlastníckeho podielu ½): 
- Rizmanová Michaela r. Rizmanová, SNP 566/16, Turany, PSČ 038 53, SR, Dátum 
narodenia: 01.03.1994 
- Rizmanová Katarína r. Rizmanová, SNP 566/16, Turany, PSČ 038 53, SR, Dátum 
narodenia:20.06.1996 



 
  

za kúpnu cenu 12.450,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcnosti, kupujúci sú vlastníci okolitých pozemkov, napr. KNC 
1898/3, KNC 1898/3, KNC 1898/4, 1902/3 a 1894/1. 
II. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to pozemku: 
- parc. č. KNE 1898/1, o výmere 830m2, druh pozemku: ostatná plocha, k.ú. Sučany 
zapísaného na liste vlastníctva číslo 3457 Okresného úradu Martin do podielového 
spoluvlastníctva (výška spoluvlastníckeho podielu ½): 
- Rizmanová Michaela r. Rizmanová, SNP 566/16, Turany, PSČ 038 53, SR, Dátum 
narodenia: 01.03.1994 
- Rizmanová Katarína r. Rizmanová, SNP 566/16, Turany, PSČ 038 53, SR, Dátum 
narodenia:20.06.1996 
za kúpnu cenu 12.450,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcnosti, kupujúci sú vlastníci okolitých pozemkov, napr. KNC 
1898/3, KNC 1898/3, KNC 1898/4, 1902/3 a 1894/1. 
Za: 9 (Ing. Marián Dianovský, Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert,  
JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
PMP truck – zámer odpredaja pozemku 
 
Diskusia: JUDr. Mgr. Peter Belica, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že pokiaľ by toto bola analógia s odpredajom Poľovníckemu 
združeniu v r. 2018 (kde bol odpredaj nehnuteľnosti za 1,- Eur), tak by bolo dôvodné 
obmedzovať vlastnícke právo predkupným alebo záložným, aby následne kupujúci nemohol 
nehnuteľnosť následne odpredať. Tu však nastal stav od posledného zasadnutia obecného 
zastupiteľstva taký,  že navrhovaná kúpna cena je podľa znaleckého posudku, tak neprichádza 
do úvahy žiadne obmedzovanie vlastníka v nakladaní s majetkom. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia zámer prerokovala, neodporúča 
odpredaj pozemku.  
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že členovia ekonomickej komisie sa odmietli touto otázkou   
zaoberať, neodporúčali odpredaj pozemku. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje zámer predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov, a to pozemku: 
parc. č. KNC 101/56, o výmere 1755m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany zapísanej 
na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do výlučného vlastníctva spoločnosti: 
- PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453, Partizánska 2206/25, Sučany 038 52 
za cenu 16,33,- Eur/m2, tj 28.659,15 Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcna, nájomca investoval do nehnuteľnosti, k nehnuteľnosti, nie 



 
  

je prístupová cesta vo vlastníctve obce, žiadateľ vybuduje záchytné miesto pre psy. 
Za: 5 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Ľubomír Kyselica,) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 (Ing. Marián Dianovský, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela  
Pecková, JUDr. Miroslav Miert) 
Uvedené znesenie nebolo schválené. 
 
Žiadosť Jaroslava Fašánka o odpredaj/prenájom pozemku pri Jednote 
 
 
p. starosta skonštatoval, že stavebná a ekonomická komisia neodporúčajú žiadosti vyhovieť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje žiadosť p. Jaroslava Fašánka, Čsl. Armády 2011/1A, Sučany o odkúpenie alebo 
prenájom pozemku parc.č. 1993/2, k.ú. Sučany vyčleneného z pozemku 1993, k.ú. Sučany 
Za: 0 
Proti: 9  (Ing. Marián Dianovský, Ľubomír Kyselica, Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč,  
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr.  
Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Slavomír Rabatin, právny 
zástupca spoločnosti SOAR SK, s.r.o. 
 
p. starosta privítal JUDr. Slavomíra Rabatina, právneho zástupcu spol. SOAR SK, s.r.o., 
povereného p. Hudecom a p. Poništom na jednanie ohľadom bytového domu 40 b.j. Hradiská 
a ohľadom urovnania sporu. 
Uviedol, že  bytový dom 40 b.j. Hradiská bol dostavaný. So spoločnosťou SOAR bola 
uzatvorená kúpna zmluva dňa 14.2.2020 a následne v rámci Covid-ových opatrení došlo k 
tomu, že zo strany Štátneho fondu rozvoja bývania a Správy katastra o zapísanie pozemku 
došlo k predlženým lehotám, kde sa obec držala uzatvorených zmlúv, kúpnej zmluvy so 
spoločnosťou SOAR. Následne 7.4.2020 bola doručená výzva na usporiadanie záväzkov za 
omeškanie s úhradou časti kúpnej ceny BD Hradiská a o údajnom vzniku škôd na strane 
SOAR-U. Obci bol predložený návrh na vysporiadanie týchto údajných škôd s poukázaním 
obdržania nájomného z BD Hradiská. K tomuto zasadalo obecné zastupiteľstvo 29.4.2020, 
kde spoločnosti SOAR nebol schválený prevod finančných prostriedkov z nájomného. Bolo 
prijaté uznesenie s návrhom vysporiadania sporov v rámci pripojovacích poplatkov za 
elektrickú energiu a neuhradených faktúr za vodu a plyn.  
Dodal, že je rád, že niekto zo spoločnosti SOAR reagoval na pozvanie, čo je už štvrté 
pozvanie na rokovanie obecného zastupiteľstva. Štyrikrát  sa zúčastnil rokovania so spol. 
SOAR, vždy upozorňoval na veci, ktoré nemajú v poriadku ako aj závad, ktoré vznikli a do 
dnešného dňa nie sú odstránené. Informácie boli podávané priebežne. Poďakoval za prijatie 
pozvania, s tým že môže dôjsť k vyrovnaniu mimosúdnou cestou. 
 
JUDr. Rabatin uviedol, že viacero tém tejto právnej problematiky p. starosta v prológu 
naznačil. Okrem finančných nárokov z titulu náhrady škody, ktorú utrpel SOAR a ktorú si 
uplatňuje v rámci mimosúdneho konania. Spomínali sa nároky z titulu vád predmetu kúpy. V 



 
  

zásade nemá mandát ohľadom nárokov z titulu prípadných vád rokovať. Ak takéto nároky 
existujú, existuje mechanizmus zmluvné dojednania, ktoré riešia postup, ako sa domáhať 
nárokov z vád diela.  
Jeho mandant, spoločnosť SOAR, pokiaľ takýto nárok obdrží, zaujme k tomu stanovisko. 
Uviedol, že registruje, že sa nejaké nároky riešili medzi obcou a jeho klientom. Nevie, čo by 
malo byť nárokom ohľadom vád diela, ani nemá poverenie zo strany mandanta rokovať 
ohľadom nárokov z vád predmetu kúpy. 
 
p. starosta uviedol, že podľa neho dohoda o celkovom vysporiadaní, podľa neho znamená 
úplný koniec. Ak sa obe strany nedohodnú, spoločnosť SOAR závady neodstráni. 
List bol zo strany obce odoslaný 8.2.2020, prevzatý 10.2.2020. Bol reakciou na vady, ktoré 
boli dosť závažné a ktoré mandant neodstránil, neodstraňoval a nesnažil sa odstraňovať. 
Dohoda o urovnaní predstavuje celkovú dohodu. Nejde len o omeškanie úhrad. Obec 
postupovala v súlade so zmluvami ŠFRB a Ministerstva dopravy. 
 
JUDr. Rabatin uviedol, že prišiel z dobrej vôle aj z poverenia klienta, aby došlo k vzájomnej 
mimosúdnej dohode. 
 
p. starosta uviedol, že ak má dôjsť k dosiahnutiu dohody, tak je to dohoda o celkovom 
urovnaní, kde je potrebné zahrnúť všetky vzájomné požiadavky. 
 
JUDr. Rabatin uviedol, že neregistruje spornosť nárokov ohľadom vád diela. Ak takéto sú, je 
potrebné ich prezentovať, aby vedel zaujať stanovisko.  Komplexná dohoda predpokladá aj 
uspokojenie finančných nárokov jeho mandanta. Do dnešného dňa neobdržal ponuku zo 
strany obce, ktorá by bola pre neho prijateľná. Zakaždým to bolo odmietnutie jeho nárokov s 
odôvodnením, že obec postupovala v zmysle zákonov a uzatvorených zmlúv. 
Požiadal o vecné rokovanie, aké sú predstavy oboch strán, požiadaviek a ponúk obce Sučany. 
 
p. starosta povedal, že obec Sučany má prijaté uznesenie, ktorého sa drží. Opýtal sa, aké sú 
predstavy mandanta JUDr. Rabatina o mimosúdnom vyrovnaní. 
 
JUDr. Rabatin odpovedal, že časť nárokov uplatnili výzvou, ktorá je zverejnená. Treba 
rozlišovať dva nároky, ktoré jeho klient eviduje. Vo výzve sú uplatnené nároky z titulu 
oneskorenej úhrady faktúr. Jeho klient dodal predmet kúpy, bytovku 14.1. 
K úhrade kúpnej ceny cca 2 mil. € došlo zo strany obce v mesiacoch 7-8/2020, čo je 
minimálne 4-mesačné omeškanie zo strany obce. Je to vyjadrená časová hodnota peňazí, 
ktorú musel jeho klient vynaložiť na to, aby obec mohla oneskorene uhradiť svoje záväzky. 
Jeho mandanta tieto finančné prostriedky niečo stoja, tie 2 mil. € musel odnekadiaľ 
zabezpečiť, na to mal bankové financovanie. Toto nárok z titulu oneskorenej úhrady faktúr. 
Druhá časť, ktorá je otvorená, je skutočnosť, že jeho mandant bol pripravený uzavrieť kúpne 
zmluvy oveľa skôr, ako k ich uzavretiu došlo. Vznikalo medziobdobie 2-3 mesiacov po 
kolaudácii diela, kedy zbytočne ho stáli prostriedky, ktoré mal zabezpečené na financovanie 
stavby.  
 
p. starosta sa opýtal právny zástupca, či bol právny zástupca prítomný pri tvorbe kúpnej 
zmluvy a či čítal článok 4.3 uvedenej zmluvy. Dodal, že spoločnosť realizovala obdobné 
stavby po celom Slovensku, vedela veľmi dobre postup financovania zo ŠFRB. 
 
p. prednostka dodala, že k dodaniu predmetu kúpy nedošlo 14.1.2020. 14.1.2020 bola 
podpísaná kúpna zmluva s tým, že podpis kúpnej zmluvy stál u SOAR-u dva týždne. K 



 
  

zavkladovaniu a teda dodaniu predmetu kúpy došlo 29.1.2020. Faktúra bola vystavená 
24.1.2020, teda nárok nevznikol.  
V zmysle ZOBZ bola kolaudácia bola len jednou z podmienok, existovali tam viaceré a 
dôležitejšie podmienky pre podpis kúpnej zmluvy, a to splnenie financovania zo strany ŠFRB. 
Pokiaľ tam nebol energetický certifikát, geometrický plán na vyčlenenie pozemkov pod 
stavbu a iné veci, ktoré predpokladali čerpanie úveru zo strany ŠFRB a dotácie, neboli 
podmienky splnené, na čo veľakrát upozorňovala telefonicky, mailom zo súkromnej schránky, 
išiel aj oficiálny list. Až na tretíkrát sa vady odstránili, následne sa pristupovalo k uzavretiu 
kúpnej zmluvy.  
Druhá vec, podpis kúpnej zmluvy. Podpísaná kúpna zmluva ležala u spol. Soar 2 týždne, 
počas ktorých obec zháňala prílohy, aby sa to dalo odvkladovať. Nakoniec vklad podala 
spoločnosť SOAR. Spol. SOAR vedela celý čas podmienky financovania, vedela, že sa to 
bude financovať iba zo štátnych peňazí. Bývalý starosta vysvetľoval, že obec Sučany nie je 
schopná, ani si nemôže zobrať úver, aby to financovala z vlastných peňazí, nakoľko celkový 
rozpočet obce je 3,5 mil. €, nedostane úver 2 mil. €. Muselo sa čakať preto na štátne peniaze. 
V minulosti ten proces prebiehal skôr. Obec nemôže za to, že zrovna v tomto období 
prebiehala výmena prednostov Okresných úradov, bola pandémia Covid-19, atď. 
Bolo dohodnuté, že sa pustia najskôr vlastné zdroje, potom štátne peniaze, potom cena za 
pozemky. Štátne peniaze idú podľa úverových zmlúv. Tam sú dokonca ročné lehoty.  
 
JUDr. Rabatin odpovedal, túto právnu argumentáciu bude znášať v rámci súdneho 
pojednávania. Prišiel na pozvanie obce. Nemyslel si, že predmetom mimosúdnych rokovaní 
má byť dokazovanie, kto má lepšiu a akú argumentáciu. Ak má obec záujem na mimosúdnom 
vyrovnaní, tak by očakával, že predloží nejaký návrh dohody a nie, že ho bude presviedčať, že 
jeho mandant nemá pravdu a nárok. Ak by obec Sučany bola presvedčená, že žiadny nárok 
nemá, tak by nebolo vyvolané dnešné rokovanie.  
 
p. starosta povedal, že trikrát sa osobne zúčastnil rokovaní so spoločnosťou SOAR, štyrikrát 
pozval zástupcov spoločnosti SOAR na rokovanie. Je lepšie sedieť priamo s konateľom 
spoločnosti. Opýtal sa, aký je návrh konateľa spoločnosti SOAR na mimosúdne vyrovnanie, 
keď do dnešného dňa sa mu nikto neozval ani na odstránenie závad a obec, zastupiteľstvo 
vyšli v ústrety spoločnosti SOAR – či už dodatok, predĺženie kolaudácie, osobne sa poslanci 
zúčastnili na stavbe, žili s tým. Osobne je rád, že obec stihla ešte zohnať nájomníkov. Konateľ 
sa pýtal, či to obec stihne. Obec to stihla do prvej vlny Covidu. Konateľ doposiaľ neposlal 
faktúru za odber elektrickej energie. Opýtal sa, prečo? Požiadal, aby bol predložený návrh 
mimosúdneho vyrovnania, kde bude zahrnuté všetko. 
 
p. prednostka dodala, že nejde o presviedčanie po právnej stránke, ale o vysvetlenie 
skutočnosti, prečo by sa mali pozerať na dohodu o urovnaní reálnejšie a zreálniť svoje nároky 
voči obci Sučany. Keď bola podpísaná ZBZ a dodatok č. 2, obec Sučany vyšla v ústrety tým, 
že navýšila sumu technickej vybavenosti o 100 tis. €, ktorú platí z vlastných zdrojov a 
predĺžila lehotu výstavby o rok, pričom tam bola sankcia 40 tis. € ako doplatok k budove PL, 
čo obec odkupovala od štátu. Požiadala, aby si to skúsili pripomenúť. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že súhlasí s nespornými vecami v časti vád, kde sa 
pohybujeme v rovine 17-18 tis. €, čo si myslí, že sa to dorieši. Zo strany obce je prijaté 
uznesenie, návrhy. Toto je nesporná položka. Je tu titul úroku z omeškania, klient je 
podnikateľ, skonštatoval, že tomu rozumie. Mandant je podnikateľ, vie, ako fungujú dobehy 
financovania. Je na zodpovednosti zmluvnej strany, ako rozumie zmluvným ustanoveniam. 
Mandant je zbehlý. Obec je subjekt verejnej správy. Nárok na úroky z omeškania predstavuje 
69 tis. €. Názor obce je ignorovaný v odseku 6. Požiadal, aby došlo k urovnaniu, je potrebné 



 
  

predložiť racionálny základ, očakáva číslo, ktoré je nižšie ako 69 tis. €, mandant očakáva 
predloženie čísla vyššieho ako 0 €.  
 
p. starosta povedal, že je potrebné brať vec ako celok. Obec je ochotná rokovať, pristúpiť na 
dohodu.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že súd bude skúmať dobové kroky zmluvných strán. Obec sa bude 
opierať o zmluvu, mandant bude rozporovať neplatnosť časti zmluvy účelovo. Na súde sa 
budú preukazovať tvrdenia. Zvažoval by, či by podal návrh na súde.  
 
JUDr. Rabatin uviedol, že p. starosta očakáva predloženie nároku mandanta, tento nárok však 
bol špecifikovaný. Rokovania sa vedú tak, že jedna strana predloží návrh, opačná strana 
protinávrh. Doteraz však žiadny nezaregistroval zo strany obce. Túto otázku flexibilne s 
klientom online odkomunikuje. Je tu predložený návrh klienta na úroky z omeškania vo výške 
69 tis. €, teraz sa dozvedel, že je spochybnený na nejakých 7 320,35 €. 
 
p. starosta odpovedal, že z jeho strany určite.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že na rade je spol. SOAR. 
 
p. prednostka uviedla, že spoločnosti bolo zaslané uznesenie obsahujúce protinávrh – 7 tis. € 
za prípojky a vyrovnanie faktúr za elektrinu, vodu a plyn.  
 
JUDr. Rabatin uviedol, že uvedeným nie sú sanované vôbec úroky z omeškania, čo je 
neprijateľné. Handlovanie zo 69 tis. € na 60 tis. € sa mu nezdá dôstojné. Prítomní poslanci 
obecného zastupiteľstva majú nejakú predstavu o nejakom maximálnom strope, ktorý sú 
ochotní ponúknuť mandantovi. Naháňať sa o jednom eure nebude nikam viesť. Mandant má 
nárok špecifikovaný zhruba 76 tis. €, požiadal o predloženie ponuky zo strany obce, ktorú je 
obec ochotná uhradiť, čo je schopný s mandantom odkomunikovať. Buď dôjde k dohode, 
alebo sa obe strany stretnú na súde.  
 
p. starosta skonštatoval, že vyjadrenie išlo na k výzve na plnenie od Tomaníček and Partners. 
Poďakoval za účasť právneho zástupcu na obecnom zastupiteľstve, prvý krok je tu. Obec sa 
chce mimosúdne dohodnúť, no najradšej by rokoval s konateľom za účasti p. Poništa. Pokiaľ 
je toto strop a mandant neupustí, nechá na zváženie obecného zastupiteľstva, či pôjdeme do 
súdneho sporu alebo budeme hľadať ďalšie kroky mimosúdneho vyrovnania. 
 
JUDr. Rabatin skonštatoval, že ani raz nepovedal, že toto je minimálny nárok, pod ktorý je 
ochotný mandant ísť. Na druhej strane uviedol, že nevie, aký iný nárok má zvažovať, ako ten, 
ktorý bol predložený. K čomu sa má mandant vyjadriť. Nevie zaujať stanovisko, nakoľko 
nepozná predstavy a požiadavky zo strany obce, ktoré by mali byť zahrnuté do komplexného 
urovnania.  
 
p. starosta uviedol, že by bol rád, keby mandant odstránil závady, na ktorých obec trvá. Bolo 
avizované, že niektoré nedostatky budú odstránené, do dnešného dňa sa tak nestalo. Je na 
ťahu spol. SOAR, aby odstránila závady. Do dnešného dňa obci nebola doručená faktúra za 
elektrickú energiu, ktorá bola minutá od dátumu prebratia. Toto je komplexné vyrovnanie. 
Mandant mal možnosť si nájomníkov nechať. Dobre vedel, že elektrickú energiu nezabezpečí 
a objekt ostane napojený zo psychiatrickej liečebne. Obec vyšla v maximálnej miere v ústrety. 
 
JUDr. Rabatin sa opýtal, čo môže tlmočiť ako výsledok rokovania. 



 
  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. požiadal o krátku prestávku v rokovaní. 
 
p. starosta uviedol, že nevidí dôvod na prestávku. Spol. SOAR trvá na sume 76 tis. €. Obec 
Sučany prerokuje uvedené v jednotlivých komisiách. Požiadal o vyvolanie spoločného 
stretnutia či už v Žiline alebo v Sučanoch za účasti poslancov. Požiadal, aby boli nedostatky 
odstránené a pracovaní na spoločnej dohode.  
 
JUDr. Mgr. Belica sa opýtal, či mandant je ochotný akceptovať nižšiu sumu, ako požadoval. 
 
JUDr. Rabatin odpovedal, že klient zastáva riešenie vo forme mimosúdnych dohôd. Do 
dnešného dňa nároky neuplatnil nárok súdnou cestou, hoci všetko je k tomu pripravené. Nie z 
dôvodu, že by mal obavu o výsledok, ale aby bol priestor na mimosúdne vyrovnanie. Aj 
vytvorenie priestoru na spoločné rokovanie je dôkazom toho, že má záujem na mimosúdnom 
vyrovnaní. Ak návrhom zo strany obce bolo, že sa vysporiadajú prípojky a nebudú sa riešiť 
úroky z omeškania, tak priestor na takúto dohodu nie je.  
Dodal, že je priestor na hľadaní priesečníka na uplatnenie nárokov. Pokiaľ by trvali na 
nárokoch bezvýhradne, nebol by prítomný na zasadnutí a klient by odkázal, že trvá na 
nárokoch bezvýhradne. Návrh vie odkomunikovať okamžite. 
 
p. starosta dodal, že štyrikrát pozval zástupcu spoločnosti na zasadnutie, pozvanie neprijal. 
Vec mohla byť uzavretá. 
 
JUDr. Rabatin odpovedal, že p. starosta rokoval so zástupcom spoločnosti SOAR, rokovanie 
prebehlo. Ak sa má mandant zúčastňovať na neproduktívnych rokovaniach, nepovažuje to za 
účelové. I on, ako právny zástupca nevie dnes podať žiadny výsledok z rokovania, iba to, že 
obec Sučany má záujem sa mimosúdne dohodnúť.  
 
p. starosta odpovedal, že on ako konateľ by na takéto stretnutie neposlal právnika, ale snažil 
by sa osobne dohodnúť. Za finančné prostriedky sú spoluzodpovední i poslanci obecného 
zastupiteľstva, opýtal sa, prečo neprišiel konateľ spoločnosti. 
 
JUDr. Rabatin odpovedal, že má jeho mandát rokovať o finančných otázkach, odkomunikuje 
to s klientom, vec je možné uzavrieť.  
 
p. starosta sa opýtal, či by mandant pristúpil aj k nižšej cene. Či nároky z omeškania sú stále v 
rovnakej výške.  
 
JUDr. Rabatin odpovedal, že ak by klient nebol ochotný rokovať a trval by bezvýhradne na 
svojich nárokoch, ktoré si uplatňuje, tak tu dnes nie je. Je ochotný rokovať. Ten nárok, ktorý 
si uplatnil v liste, nie je spodná hranica, pod ktorú nie je ochotný ísť.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že cesta právneho zástupcu nebola zbytočná. Obecné 
zastupiteľstvo dá vyjadrenie, buď po krátkej prestávke alebo zajtra. 
 
JUDr. Rabatin odpovedal, že akceptuje akékoľvek rozhodnutie obce, rešpektuje, že uvedené 
môže byť predložené klientovi aj dodatočne. Ak to má pomôcť dohode, určite návšteva 
nebude bezúčelná.  
 
p. starosta povedal, že mandant dostal pozvánky i na jednotlivé komisie, už to mohlo byť 
vybavené.  



 
  

Pokiaľ bude prijaté uznesenie, obec dá vedieť spoločnosti SOAR svoje rozhodnutie. Dnešný 
deň považuje za prvý krok k zdarnému vyriešeniu problému 40 b.j., nájomníci sú tam, všetko 
je vyplatené. Dnešné rokovanie je krokom k mimosúdnej dohode.  
 
JUDr. Rabatin uviedol, že obec niečo užívala, čo mandant financoval. Bola nastavená 
myšlienka, že v prípade, že obec nebude mať financovanie zabezpečené, vybraté nájomné 
bude satisfakciou mandantovi. Obec užívala, prenajímala majetok, ktorý jej predal mandant, 
ale nemal uhradenú kúpnu cenu.  
 
p. prednostka uviedla, že si pamätá toto rokovanie, na základe ktorého to bolo 
zakomponované v rámci dodatku. To bolo ale na obdobie, dokiaľ by nebolo prevedené 
vlastníctvo k BD na obec. Asi mali skúsenosť, že nebola schválená žiadosť o čerpanie úveru. 
Na to sú potrebné podklady od banky, zmena poradia veriteľov, podklady k čerpaniu. Bolo 
dohodnuté, že obec to bude prenajímať i keď nebude vlastníkom, bude sa o to starať a platiť 
spoločnosti nájomné. Je úspechom, že sú tam nájomcovia. Bytovka nebola napojená na sieť 
elektrickej energie a vodu, čo je katastrofa, sú tam dvojročné lehoty. Pán Poništ tvrdil, že 
nevadí, že sa tam nekúri, bytovka je schopná odovzdania. Vďaka p. starostovi je bytovka 
funkčná, sú tam nájomcovia. Mohlo to byť opačne, že škodu by si uplatňovala obec. Škody sa 
minimalizovali na čo najnižšiu možnú mieru. Nájomcovia sú tam, nie je z toho katastrofa, 
funguje to. Obec plnila podmienky tak, ako sú nastavené zo ŠFRB.  
 
JUDr. Rabatin uviedol, že každá strana urobila maximum. 
 
p. prednostka uviedla, že víta návštevu a ochotu dohodnúť sa, no nie je možné očakávať 
protinávrh okamžite. Nie je možné rozhodovanie na prvú ranu ale je to proces, nakoľko ide o 
kolektívny orgán. 
 
p. starosta požiadal o odovzdanie odkazu p. Hudecovi, veľmi rád sa s ním stretne.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že je to signál pre obec, návšteva nebola zbytočná. 
 
p. starosta poďakoval JUDr. Rabatinovi za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil MUDr. Richard Koyš 
 
Priestor pre verejnosť 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Kolčák s požiadavkou zámeny alebo 
vysporiadanie pozemku na ul. Pri Váhu. 
 
p. starosta odpovedal, že bol vypracovaný znalecký posudok, p. Kolčák požadoval zámenu za 
pozemok v inej lokalite.  
 
p. Kolčák dodal, že v prípade zámeny za väčší pozemok je ochotný rozdiel v cene doplatiť.  
 
p. starosta odpovedal, že čo sa týka obecného pozemku na ul. Ď. Langsfelda, obec má zámer 
vybudovať na uvedenom pozemku park. Obec má vyčlenené finančné prostriedky na kúpu 
tohto rodinného domu. 
 
p. Kolčák sa opýtal, či obec nemá voľný pozemok na zámenu nehnuteľnosti.  
 



 
  

p. starosta odpovedal, že obec nemá voľný pozemok na zámenu, ale má vyčlenené finančné 
prostriedky na kúpu rodinného domu. 
 
p. Kolčák odpovedal, že má vypracovaný znalecký posudok v dvoch alternatívach: 
1. alternatíva, ktorá neuvažuje s prítomnosťou rómov v susedstve, 
2. alternatíva je nižšia, nakoľko obec nasťahovala rómov v susedstve. 
 
p. starosta skonštatoval, že je neštandardné, že v znaleckom posudku sú uvedené dve ceny 
nehnuteľnosti. Cena uvedeného pozemku klesla aj výstavbou diaľnice.  
 
p. Kolčák uviedol, že nevie povedať, či o 10 rokov sa situácia nezmení. Nemá možnosť 
spätného odkúpenia v budúcnosti v prípade, že by rómski občania v blízkej lokalite neboli.  
Skonštatoval, že v minulosti, keď sa dozvedeli, že v danej lokalite budú sociálne byty, mali 
reagovať. 
 
p. starosta uviedol, že boli informovaní o výstavbe diaľnice. V tej lokalite Pri Váhu vždy boli 
Rómski obyvatelia umiestnení. Pozemok mali v danej lokalite predať už pred výstavbou 
diaľnice. Jedinou možnosťou bolo umiestnenie unimobuniek. 
 
p. Kolčák uviedol, že v minulosti boli dva návrhy, prvý bol nevýhodný, o druhom poriadne 
nevedel. Keď sa dozvedeli, že tam budú unimobunky, mali reagovať.  
 
p. starosta uviedol, že unimobunky sa presťahovali z ul. Ď. Langsfelda, riešil sa problém, kde 
dať túto komunitu.  
 
 
 
 
p. Kolčák skonštatoval, že pozemok bol týmto spôsobom znehodnotený, je možné ho predať 
za nižšiu cenu.  
 
p. starosta sa opýtal, či by bol p. Kolčák ochotný nehnuteľnosť odpredať za tú vyššiu cenu 
znaleckého posudku. 
 
p. Kolčák odpovedal, že by bol ochotný odpredať za vyššiu cenu znaleckého posudku.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej skonštatoval, že žiadosť by prerokovala najbližšia stavebná komisia 
za účasti p. Kolčáka. 
 
Mgr. Róbert Kováč skonštatoval, že pozemok je znehodnotený, no je potrebné si pozrieť, za 
koľko obec odkúpila rodinný dom p. Windischa. 
 
Na zasadnutie sa dostavil aj p. Malko s požiadavkou riešenia ul. Dukelských hrdinov. 
Uviedol, že sa rieši pokládka optického kábla. Obec vydala stavebné povolenie, no ako 
vlastníci pozemku neboli prizvaní v rámci stavebného konania. Prípojky sú vedľa pôvodného 
koridoru.  
 
p. starosta odpovedal, že čo sa týka pokládky optického kábla, jedná sa o líniovú stavbu 
povolenú v r. 2017. 
 
p. Malko povedal, že obec vydala stavebné povolenie bez súhlasu vlastníkov. V podstate ani 
starý kábel nie je povolený.  



 
  

 
p. starosta povedal, že podľa § 4 zák. č. 66 je vlastník pozemku povinný strpieť právo 
vlastníka vo verejnom záujme do vykonania pozemkových úprav. Mali byť spoločnosťou 
Slovak Telekom o tom informovaní, dohodnutí na vecnom bremene. Túto pripomienku 
adresovali aj na Slovak Telekom. Tento list dostal predvčerom, bol zaradený do programu 
rokovania, bude predmetom rokovaní.  
Uviedol, že požiadal Združenie miest a obcí Slovenska o vyjadrenie, ako má obec 
v predmetnej záležitosti pokračovať, počká si na vyjadrenie 
 
p. Malko povedal, že je to celkovo problém obcí, je na starostoch, ako sa k tomu postavia.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že má informáciu, že sa spustí akcia pozemkových 
úprav.  
Povedal, že v období, kedy bol starostom obce Ing. Vladimír Plžik, boli vlastníkom dané tri 
návrhy.  
 
 
 
p. starosta odpovedal, že obec počká, kým bude doručené vyjadrenie Slovak Telekomu. Bude 
preverené územné rozhodnutie, či boli vlastníci pozemku prizvaní na konanie. Obecné 
zastupiteľstvo je pripravené o probléme rokovať.  Obec nemala finančné prostriedky. Je 
možné prejsť k ďalším rokovaniam o vyvlastnení. Skonštatoval, že sa pripravuje novela 
zákona, požiadal p. Malka o strpenie.  
 
p. prednostka dodala, že na cestách je zo zákona zriadené vecné bremeno. 
 
p. starosta sa opýtal, či ako vlastníci budú mať problém s výmenou asfaltového povrchu ul. 
Dukelských hrdinov. 
 
p. Malko odpovedal, že bude dobré, keď obec urobí nový asfalto-betónový kryt, no vlastnícke 
vzťahy je potrebné doriešiť.  
 
Mgr. Olašák uviedol, že cestný zákon hovorí, že pozemky, ktoré nie sú vo vlastníctve obce, z 
dôvodu, že doposiaľ nedošlo k ich majetko-právnemu vysporiadaniu a nachádzajú sa pod 
miestnymi cestami v užívaní, môže obec vyvlastniť v termíne do 31.12.2030 v zmysle zákona 
č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon). 
 
p. starosta povedal, že obec sa obrátila na Združenie miest a obcí Slovenska, ako ďalej 
pokračovať. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že aj členov obecného zastupiteľstva trápi, že také 
pozemky existujú. Je potrebné postupovať pri všetkých prípadoch rovnako. Ak by 
vysporiadanie pozemkov chcela riešiť obec vo vlastnej réžii, musela by prijať štyroch 
zamestnancov stavebného úradu. Keď zarátame spracovanie geometrických plánov 
a znaleckých posudkov, dôjde na zvýšenie daní.  Taký bude celkový dopad. 
 
 
 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Peter Slobodník, ktorý uviedol, že dal 
vypracovať znalecký posudok, vložil finančné prostriedky do zadania výroby kotercov pre 
psy. Nakoľko chce budovať záchranný systém v Sučanoch, požiadal obecné zastupiteľstvo 



 
  

o prehodnotenie kúpnej ceny 
 
 
Po prestávke obecné zastupiteľstvo hlasovalo k prijatiu uznesenia, ktorým 
I. prerokovalo 
pozmeňovací návrh zámeru predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to pozemok: 
parc. č. KNC 101/56, o výmere 1755m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany zapísaný 
na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do výlučného vlastníctva spoločnosti: 
- PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453, Partizánska 2206/25, Sučany 038 52 
za cenu 20,- Eur/m2, tj 35.100,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcnosti, nájomca investoval do nehnuteľnosti, k nehnuteľnosti, 
nie je prístupová cesta vo vlastníctve obce, žiadateľ vybuduje záchytné miesto pre psy. 
II. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to pozemku: 
parc. č. KNC 101/56, o výmere 1755m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany 
zapísaného na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do výlučného vlastníctva 
spoločnosti: 
- PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453, Partizánska 2206/25, Sučany 038 52 
za cenu 20,- Eur/m2, tj 35.100,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcnosti, nájomca investoval do nehnuteľnosti, k nehnuteľnosti, 
nie je prístupová cesta vo vlastníctve obce, žiadateľ vybuduje záchytné miesto pre psy. 
 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, , PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 (doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Ing. Marián Dianovský, 
Mgr. Gabriela Pecková) 
 
Diskusia: MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla, že pokiaľ pozemok nie je plnohodnotný, využiteľný 
pre obec, aby sa odpredal p. Slobodníkovi. Zriadením útulku vznikne benefit pre obec, 
nakoľko obec je zo zákona povinná mať uzatvorenú zmluvu na odchyt zvierat.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že rozumie obavám vlastníkov priľahlých pozemkov. Čo sa 
týka procesného rozmeru, nevidí problém hlasovať o uvedenej žiadosti ešte raz. 
 
Ing. Marián Dianovský uviedol, že má k uvedenému tri otázky: 
1. je neštandardné, keď dve komisie obecného zastupiteľstva dali k uvedenej žiadosti 
zamietavé stanovisko, malo by sa z toho vychádzať. 
2. Opýtal sa, koľko dostávala obec ročne nájomné za prenájom uvedeného pozemku. 
Skonštatoval, že 30 € za taký priestor je slušné. 
3. Opýtal sa, aký príjem má obec z integrovaného záchranného systému, keď platí pohonné 
hmoty.  
 



 
  

p. Slobodník odpovedal, že obec financuje PHM na výjazdy v obci. Výjazdy mimo obec sú 
financované v príjmov Dobrovoľného hasičského zboru. Za výjazd do Čadce prišli do obce 
peniaze za 100 l nafty. Ak počas kosenia verejnej zelene dôjde k nahláseniu dopravnej 
nehody, počas záchrannej akcie za záchranára je zabezpečená náhrada, kosenie prebieha 
ďalej. 
 
p. Slobodník navrhol úpravu cenu na 20 €/m2. 
 
Mgr. Olašák uviedol, že pri odpredaji pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa nie je 
nutné mať vypracovaný znalecký posudok.  
 
p. prednostka dodala, že je potrebná trojpätinová väčšina poslancov. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
pozmeňovací návrh zámeru predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to pozemok: 
parc. č. KNC 101/56, o výmere 1755m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany zapísaný 
na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do výlučného vlastníctva spoločnosti: 
- PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453, Partizánska 2206/25, Sučany 038 52 
za cenu 20,- Eur/m2, tj 35.100,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcnosti, nájomca investoval do nehnuteľnosti, k nehnuteľnosti, 
nie je prístupová cesta vo vlastníctve obce, žiadateľ vybuduje záchytné miesto pre psy. 
II. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 
písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to pozemku: 
parc. č. KNC 101/56, o výmere 1755m2, druh pozemku ostatná plocha, k.ú. Sučany 
zapísaného na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do výlučného vlastníctva 
spoločnosti: 
- PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453, Partizánska 2206/25, Sučany 038 52 
za cenu 20,- Eur/m2, tj 35.100,- Eur. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá 
pre neho využitie ani do budúcnosti, nájomca investoval do nehnuteľnosti, k nehnuteľnosti, 
nie je prístupová cesta vo vlastníctve obce, žiadateľ vybuduje záchytné miesto pre psy. 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, , PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 (doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert, Ing. Marián Dianovský, 
Mgr. Gabriela Pecková) 
 
Žiadosť p. Rastislava Chabadu, Tehelná 5, Sučany o odkúpenie pozemku  
 
p. starosta informoval o žiadosti p. Rastislava Chabadu, Tehelná 5, Sučany o odkúpenie 
pozemku v k.ú. Sučany v radovej zástavbe na ul. Podhradská – sídlisko Prefa za účelom 
výstavby garáže. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia nesúhlasí so schválením 
uvedenej žiadosti, nakoľko obec nedisponuje voľnými pozemkami.  
 



 
  

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia taktiež nesúhlasí so schválením 
uvedenej žiadosti.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť p. Rastislava Chabadu, Tehelná 5, Sučany o odkúpenie pozemku v k.ú. Sučany v 
radovej zástavbe na ul. Podhradská – sídlisko Prefa za účelom výstavby garáže  

II. schvaľuje 
Žiadosť p. Rastislava Chabadu, Tehelná 5, Sučany o odkúpenie pozemku v k.ú. Sučany v 
radovej zástavbe na ul. Podhradská – sídlisko Prefa za účelom výstavby garáže 
Za: 0  
Proti: 10(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Žiadosť Lenky Bubniakovej, Gen. Svobodu 4, Sučany o zriadenie vecného bremena na 
pozemku 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Lenky Bubniakovej o zriadenie vecného 
bremena – uloženia elektrickej prípojky k novostavbe rodinného domu. Stavebná 
i ekonomická komisia doporučuje uvedenú žiadosť schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
žiadosť p. Lenky Bubniakovej, Gen. Svobodu 4, Sučany o zriadenie vecného bremena na 
pozemku 1983, k.ú. Sučany za účelom uloženia elektrickej prípojky k novostavbe RD 

II. schvaľuje 
zámer zriadenie vecného bremena na pozemku 1983, k.ú. Sučany v prospech p. Lenky 
Bubniakovej, Gen. Svobodu 4, Sučany za účelom uloženia elektrickej prípojky k novostavbe 
RD za jednorázovu odplatu 100,- Eur 

Za: 10 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Ponuka Mgr. Ivety Pánisovej a Ing. Jána Pánisa, Ul. Stará Hradská 2053/18A, Sučany 
na predaj nehnuteľností 
 
 
p. starosta informoval o doručenej ponuke na odpredaj nehnuteľností - 5 – izbového RD, č.p. 
2053 a 2-izbového RD, č.p. 433, k.ú. Sučany s pozemkami za cenu podľa znaleckého 
posudku. Znalecký posudok k žiadosti nebol priložený. 
Stavebná i ekonomická komisia neodporúčajú uvedenú ponuku schváliť. 
 



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  

I. prerokovalo 
Ponuku Mgr. Ivety Pánisovej a Ing. Jána Pánisa, Ul. Stará Hradská 2053/18A, Sučany na 
predaj 5 – izbového RD, č.p. 2053 a 2-izbového RD, č.p. 433, k.ú. Sučany s pozemkami za 
cenu podľa znaleckého posudku 

II. schvaľuje 
Ponuku Mgr. Ivety Pánisovej a Ing. Jána Pánisa, Ul. Stará Hradská 2053/18A, Sučany na 
predaj 5 – izbového RD, č.p. 2053 a 2-izbového RD, č.p. 433, k.ú. Sučany s pozemkami za 
cenu podľa znaleckého posudku 

Za: 0  
Proti: 10(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 

Žiadosť Tenisového klubu Sučany o schválenie výpožičky tenisovo-volejbalového areálu 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Žiadosť Tenisového klubu Sučany, IČO 17066565 zastúpeného predsedom Vladimírom 
Vrabcom o schválenie výpožičky tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany.  
 
II. schvaľuje  
prenájom tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany:  
a) šatne-sociálna budova súpisné číslo 788 na parcele KN C 1764/38 k.ú. Sučany, zapísanej na 
LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
b) prázdna vodáreň, v ktorej je zamurovaná studňa (slúžiaca na uloženie fúrikov, antuky, ...) 
na parcele KN C 1764/69 k.ú. Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom 
Martin  
c) unimobunka postavená na vodárni (slúžiaca na uloženie náradia, volejbalových stĺpov, 
lavičiek, stolov, ... počas a mimo sezóny) na parcele KN C 1764/69 k.ú. Sučany, zapísanej na 
LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
d) tri tenisové antukové kurty, oplotené, nachádzajúce sa na parcelách KN C 1764/51 a KN C 
1764/52 k.ú. Sučany, zapísaných na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin 
pre Tenisový klub Sučany, IČO 17066565 z dôvodu hodného osobitného zreteľa: nájomca je 
športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany 
na dobu 5 rokov s právom na predĺženie prenájmu o 5r.  za podmienok: 
- riadnej starostlivosti a funkčného ihriska  
- požičiavania ihriska občanom obce podla podmienok zmluvy 
- investovanie/údržba predmetu nájmu v min. výške 1000e/rok (nie práca) 

Za: 0  
Proti: 10 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 



 
  

Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Žiadosť Tenisového klubu Sučany, IČO 17066565 zastúpeného predsedom Vladimírom 
Vrabcom o schválenie výpožičky tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany.  
II. schvaľuje  
výpožičku tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany:  
a) šatne-sociálna budova súpisné číslo 788 na parcele KN C 1764/38 k.ú. Sučany, zapísanej na 
LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
b) prázdna vodáreň, v ktorej je zamurovaná studňa (slúžiaca na uloženie fúrikov, antuky, ...) 
na parcele KN C 1764/69 k.ú. Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom 
Martin  
c) unimobunka postavená na vodárni (slúžiaca na uloženie náradia, volejbalových stĺpov, 
lavičiek, stolov, ... počas a mimo sezóny) na parcele KN C 1764/69 k.ú. Sučany, zapísanej na 
LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
d) tri tenisové antukové kurty, oplotené, nachádzajúce sa na parcelách KN C 1764/51 a KN C 
1764/52 k.ú. Sučany, zapísaných na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin 
pre Tenisový klub Sučany, IČO 17066565 na dobu 5 rokov s právom na predĺženie výpožičky 
o 5r. za podmienok: 
- riadnej starostlivosti a funkčného ihriska 
- požičiavania ihriska občanom obce podľa podmienok zmluvy 
- investovanie/údržba predmetu výpožičky za sumu v minimálnej výške sumy obdržanej 
tenisovým klubom za požičiavanie ihriska 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany. 
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Silencia, Sklabinská ul., Martin – žiadosť o prenájom domu smútku 
 
p. starosta skonštatoval, že stavebná komisia komisia doporučuje žiadosť schváliť, 
ekonomická komisia podmieňuje schválenie podmienkou neobmedzenej činnosti ostatných 
pohrebných služieb.  
 
p. Kyselica dodal, že domy smútku sa neopravujú každý deň, z uvedeného vyplýva výhoda 
pre obec.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  



 
  

I. prerokovalo 
zámer prenajať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to: 
časť stavby (všetky miestnosti okrem sály) Domu smútku, súpisné číslo 1030, na pozemku 
parcelné číslo 976/1, zapísaná na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin :  
pre spoločnosť Silencia, s.r.o., IČO: 36378135, na dobu 8 mesiacov za nájomné 4.459,40 Eur 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
prenajímateľ je prevádzkovateľ pohrebných služieb, za sumu nájomného bude zabezpečená 
oprava nefunkčného chladiaceho boxu pre zosnulých a bude namontovaná v chladiacom boxe 
polica na uloženie zosnulých. 
II. schvaľuje  
prenájom nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to: 
časť stavby (všetky miestnosti okrem sály) Domu smútku, súpisné číslo 1030, na pozemku 
parcelné číslo 976/1, zapísaná na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin :  
pre spoločnosť Silencia, s.r.o., IČO: 36378135, na dobu 8 mesiacov za nájomné 4.459,40 Eur 
za podmienky neobmedzenia prevádzky iných pohrebných spoločností 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
prenajímateľ je prevádzkovateľ pohrebných služieb, za sumu nájomného bude zabezpečená 
oprava nefunkčného chladiaceho boxu pre zosnulých a bude namontovaná v chladiacom boxe 
polica na uloženie zosnulých. 
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Vecné bremeno v prospech Stredoslovenskej Distribučnej 
 
p. starosta skonštatoval, že uvedená problematika bola prerokovaná stavebnou i ekonomickou 
komisiou, odporúčajú ju schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a zriadenie 
časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Stredoslovenská distribučná, 
a.s., IČO: 36442151 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu vymedzenom geometrickým 
plánom č. 31/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944, úradne overeného 
Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom pod č. G1 - 7/2020 dňa 21.1.2020 (ďalej 
len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie práva uloženia elektrického 
vedenia, práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby elektrického vedenia SO 618-00 
na KN-E parcele 1707, k.ú. Sučany a KN-C parcelách 1707/1, 1708/10, 1708/18, 1708/20, 
1710/2 a na priznanie ochranného pásma elektrického vedenia na KN-C par.č. 1707/32, 
4632/23 a KN-E parcele 4632/11, vstup osôb a vjazd vozidiel z dôvodu údržby, opráv a 
rekonštrukcie tejto inžinierskej siete vo vyznačenom rozsahu pre SO 618-00 za jednorázovu 
odplatu vo výške 9.583,68 Eur.  
II. schvaľuje 
uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a zriadenie 
časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Stredoslovenská distribučná, 
a.s., IČO: 36442151 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu vymedzenom geometrickým 



 
  

plánom č. 31/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944, úradne overeného 
Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom pod č. G1 - 7/2020 dňa 21.1.2020 (ďalej 
len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie práva uloženia elektrického 
vedenia, práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby elektrického vedenia SO 618-00 
na KN-E parcele 1707, k.ú. Sučany a KN-C parcelách 1707/1, 1708/10, 1708/18, 1708/20, 
1710/2 a na priznanie ochranného pásma elektrického vedenia na KN-C par.č. 1707/32, 
4632/23 a KN-E parcele 4632/11, vstup osôb a vjazd vozidiel z dôvodu údržby, opráv a 
rekonštrukcie tejto inžinierskej siete vo vyznačenom rozsahu pre SO 618-00 za jednorázovu 
odplatu vo výške 9.583,68 Eur.  
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Vecné bremeno v prospech Železníc Slovenskej republiky 
 
p. starosta skonštatoval, že uvedená problematika bola prerokovaná stavebnou i ekonomickou 
komisiou, odporúčajú ju schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a Slovenskou 
republikou, v zastúpení správcom majetku štátu Železnice Slovenskej republiky, IČO: 
31364501 a zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Železnice 
Slovenskej republiky, IČO: 31364501 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu 
vymedzenom geometrickým plánom č. 30/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 
11877944 (ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie 
ochranného pásma elektrického kábla vo vyznačenom rozsahu pre SO 658-00 Preložka 6kV 
kábla v km 311,453-312,292 v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom na vyznačenie 
vecného bremena na KN-E par.č. 1962, diel 2 za jednorázovu odplatu vo výške 166,88 Eur.  
II. schvaľuje 
uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a Slovenskou 
republikou, v zastúpení správcom majetku štátu Železnice Slovenskej republiky, IČO: 
31364501 a zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Železnice 
Slovenskej republiky, IČO: 31364501 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu 
vymedzenom geometrickým plánom č. 30/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 
11877944 (ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie 
ochranného pásma elektrického kábla vo vyznačenom rozsahu pre SO 658-00 Preložka 6kV 
kábla v km 311,453-312,292 v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom na vyznačenie 
vecného bremena na KN-E par.č. 1962, diel 2 za jednorázovu odplatu vo výške 166,88 Eur 
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Vecné bremeno v prospech Turčianskej drevárskej spoločnosti 
 
p. starosta skonštatoval, že uvedená problematika bola prerokovaná stavebnou i ekonomickou 



 
  

komisiou, odporúčajú ju schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a 
Turčianskou drevárskou spoločnosťou, s.r.o., IČO: 36395064 a zriadenie časovo 
neobmedzeného vecného bremena v prospech obce Sučany spočívajúcom v práve uloženia 
elektrického vedenia, práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby elektrického vedenia 
a na priznanie ochranného pásma elektrického vedenia na KN-C parcelách 1700/34 vo 
vyznačenom rozshau pre SO 652-00 preložka verejného osvetlenia prístupovej cesty TDS v 
rozshau vymedzenom geometrickým plánom č. 28/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, 
IČO: 11877944 (ďalej len „Geometrický plán“)za jednorázovu odplatu vo výške 151,98 Eur, 
ktorú uhradí Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 ako investor 
spoločnosti Turčianskou drevárskou spoločnosťou, s.r.o., IČO: 36395064 ako povinnému z 
vecného bremena.  
II. schvaľuje 
uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a 
Turčianskou drevárskou spoločnosťou, s.r.o., IČO: 36395064 a zriadenie časovo 
neobmedzeného vecného bremena v prospech obce Sučany spočívajúcom v práve uloženia 
elektrického vedenia, práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby elektrického vedenia 
a na priznanie ochranného pásma elektrického vedenia na KN-C parcelách 1700/34 vo 
vyznačenom rozshau pre SO 652-00 preložka verejného osvetlenia prístupovej cesty TDS v 
rozshau vymedzenom geometrickým plánom č. 28/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, 
IČO: 11877944 (ďalej len „Geometrický plán“) za jednorázovu odplatu vo výške 151,98 Eur, 
ktorú uhradí Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 ako investor 
spoločnosti Turčianskou drevárskou spoločnosťou, s.r.o., IČO: 36395064 ako povinnému z 
vecného bremena.  
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Železnice slovenskej republiky – ponuka na odpredaj pozemku 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že stavebná komisia odporúča rokovať so ŽSR o možnosti 
zníženia ceny.  
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča rokovať so ŽSR o odkúpení 
časti pozemku, ktorou bude viesť cyklotrasa a zaplatiť spracovanie geometrického plánu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Ponuku Železníc SR na odpredaj pozemku KN-C parcela č. 2940/93 o výmere 1116m2, k.ú. 
Sučany za cenu 11.160,- Eur bez DPH 

II. schvaľuje 
Ponuku Železníc SR na odpredaj pozemku KN-C parcela č. 2940/93 o výmere 1116m2, k.ú. 
Sučany za cenu 11.160,- Eur bez DPH 

Za: 0  



 
  

Proti: 11 (Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela  
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Informácie o projektoch 
 
p. starosta informoval o prebiehajúcich prácach na pokládke optickej siete na ul. Ď. 
Langsfelda. Vzhľadom k príprave Hodžových dní – výkopové práce Slovak Telekom nestíhal. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že občania reagujú na realizáciu stavby. Samotné 
uloženie kábla trvá dlhšie ako výkop. Na Štúrovej ulici sa dával optický kábel do chráničky.  
 
Rekonštrukcia chodníkov 
 
p. starosta informoval, že sa začala realizácia rekonštrukcie chodníkov v Okáloch – ul. 
Sokolská, Sološenkova, Kožucha, Gen. Svobodu a Štúrova ul. 
Boli oslovení dodávatelia na predloženie cenovej ponuky na realizáciu chodníkov. Uzávierka 
je 6.7.2021 o 11,00 hod. 
Práce majú byť zrealizované do konca augusta 2021, max. prvý septembrový týždeň.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že dostáva podnety občanov, prečo sa rozkopáva 
novší chodník. Ku každej ulici je individuálny prístup.  
 
p. starosta uviedol, že trasa optického kábla a teda rozkopávky vedie najmä po trase 
podperných stĺpov, informoval sa o ich využití. Dodal, že nie všade a všetky chodníky 
sa rozkopú. 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že na ul. Ď. Langsfelda spol. Martico naťahala káble. Okolo 
pohostinstva Pod Lipou káble vystrihali, na ul. Ď. Langsfelda ostala spleť nevyužitých káblov 
Martica. 
 
p. starosta odpovedal, že bude snahou obce nefunkčné káble obecného rozhlasu 
poodstrihovať.  
 
Rekonštrukcia podláh Základnej školy 
 
p. starosta uviedol, že doposiaľ nebola doručená písomná zmluva, no obec by mala získať 50 
tis. € na rekonštrukciu podláh. 
Informoval o pracovnom stretnutí s p. Galbavým, na ktorom mu odovzdal znalecký posudok 
na Športový dom, riešila sa otázka, čo ďalej s uvedenou nehnuteľnosťou. 
 
Miestna občianska poriadková služba Sučany 
 
p. starosta informoval, že vyšla výzva, obec sa opätovne do projektu zapojí.  
 
Projekt na bezbariérové ihrisko 
 
p. starosta informoval, že obec získala dotáciu na bezbariérové ihrisko. Pozemok od 
spoločnosti Mate je však malý na umiestnenie všetkých prvkov. Schválený projekt 



 
  

neumožňuje rozdelenie prvkov na dva rôzne pozemky. Komisia životného prostredia 
doporučuje tieto prvky umiestniť na pozemok pri Robotníckom kultúrnom dome.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. sa opýtal na časovú viazanosť, udržateľnosť projektu.  
 
p. starosta odpovedal, že túto informáciu obec nemá k dispozícii.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že v Hrabinách je väčší potenciál pre umiestnenie detského 
ihriska. 
 
p. starosta odpovedal, že pozemok v Hrabinách nie je obecný, čo môže byť komplikáciou. 
Pozemok v centre obce je vo vlastníctvo obce, je pod kontrolou.  
V Bellovom parku už prvky sú. 
 
Ing. Dianovský skonštatoval, že minulý rok v rámci riešenia otázky umiestnenia detského 
ihriska boli hlavnou kontrolórkou navrhnuté štyri varianty . 
Uviedol, že v Hrabinách sú mladé rodiny, pribúdajú deti, nie je tam nič. 
 
p. starosta povedal, že pozemky sú súkromné. V prípade potreby je možné preliezky 
demontovať a presunúť. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia uvedenú problematiku prerokovala, 
členka ekonomickej komisie navrhla umiestniť detské ihrisko na pozemku pri Športovom 
dome pri starom ihrisku. 
 
Mgr. Veronika Ďaďová podporila lokalitu pri Športovom dome.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že pri Robotníckom kultúrnom dome je obecný 
pozemok chránený kamerovým systémom. 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že najlepším variantom pre umiestnenie detského ihriska je 
pozemok pri Robotníckom kultúrnom dome a Bellov park, ktorý je v blízkosti Športového 
domu.  
 
p. prednostka uviedla, že pre projekt je kľúčová udržateľnosť projektu. 
 
p. starosta povedal, že je potrebné zvážiť „za“ a „proti“. Na ihrisko v Hrabinách sa môžu 
vyčleniť prostriedky budúci rok. 
 
p. starosta skonštatoval, že obec bude musieť vyčleniť finančné prostriedky na dopadové 
plochy. Spoluúčasť projektu je 5 % a 10 tis. € vlastné finančné prostriedky.  
 
Ing. Marián Dianovský uviedol, že sa predal obchod v Hrabinách, pozemok aj s ihriskom. 
 
p. Kyselica navrhol, aby sa  preliezky v Hrabinách urobili už tento rok. 
 
p. prednostka skonštatovala, že v projekte od MPSVaR sú priestorovo náročnejšie prvky, z 
tohto dôvodu je pozemok na Hrabinách malý.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 



 
  

I. prerokovalo 
pridelenie dotácie na plnenie funkcií rodiny z MPSVaR vo výške 33.788,- Eur na projekt 
inkluzívne ihrisko 
II. schvaľuje 
realizáciu inkluzívneho ihriska na pozemkoch KN-C parc.č. 848/1, 820/2, 821, 822, 849, k.ú. 
Sučany 
III. schvaľuje 
autoremedúru uznesenia č. 19/2021 bod III na znenie “zabezpečenie krytia výdavkov z 
vlastných zdrojov do výšky 16.000,- Eur“ 
Za: 7(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč,  doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 4 (JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela Pecková, Ing.  
Marián Dianovský) 
 
Príprava projektu rekonštrukcie sociálnych zariadení Robotníckeho kultúrneho domu 
 
p. starosta informoval o možnosti podať projekt rekonštrukcie sociálnych zariadení 
Robotníckeho kultúrneho domu v plánovanej výzve z Ministerstva kultúry na rekonštrukciu 
kultúrnych domov, projektová dokumentácia bola vypracovaná.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt rekonštrukcie 
sociálnych zariadení v Robotníckom kultúrnom dome vo výzve Podpora udržateľnosti a 
odolnosti kultúrnych inštitúcii 
II. schvaľuje 
- podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt rekonštrukcie 
sociálnych zariadení v Robotníckom kultúrnom dome vo výzve Podpora udržateľnosti a 
odolnosti kultúrnych inštitúcii; 
- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel 
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane 
prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, 
že takáto situácia bude relevantná, v maximálnej  výške do 9.000,- Eur. 
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta informoval o získaní finančných prostriedkov na dopravné ihrisko na asfaltovej 
ploche areálu materskej školy. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia   
chodníkov, rekonštrukcia sociálnych zariadení v RKD, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, 
MOPS, opatrovateľská služba, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia budovy A v MŠ 
ai.) 
II. berie na vedomie 



 
  

Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia   
chodníkov, rekonštrukcia sociálnych zariadení v RKD, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, 
MOPS, opatrovateľská služba, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia budovy A v MŠ 
ai.) 
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Mgr. Pecková požiadala o vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu na dokončenie 
rekonštrukcie podláh na celom poschodí základnej školy naraz počas letných prázdnin. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že to je otázka na riaditeľku školy, koľko financií by 
to bolo naviac, či sa jedná o 20 tis. €, čo nie je istá suma.  
 
p. Kyselica skonštatoval, že ak chýba 20 tis. € na dokončenie, bolo by dobré to dokončiť 
naraz. 
 
p. starosta informoval, že obec by mala dostať finančné prostriedky zo školstva.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že v prípade dostupných informácií, vypracovania 
projektu a rozpočtu, je možné operatívne zvolať mimoriadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že aj základná škola je schopná prispieť nejakou 
čiastkou.  
 
p. starosta uviedol, že JUDr. Slavomír Rabatin bol vyslaný zastupovať spoločnosť SOAR SK, 
a.s. Žilina. Obec Sučany má záujem na mimosúdnom vyrovnaní.  
 
JUDr. Miroslav Miert sa opýtal, či má už obec právneho zástupcu. Opýtal sa, či je možné dať 
vypracovať analýzu predpokladaného úspechu v súdnom konaní. Požiadal, aby obec dala 
vypracovať odborný názor. 
 
p. prednostka povedala, že ide o úroky, t.j. suma v tomto prípade o ďalšie úroky nenarastá.  
 
Mgr. Ďaďová povedala, že by bolo vhodné hľadať skúsenosti iných, dať vypracovať právnu 
analýzu, na základe ktorej je možné sa rozhodnúť.  
 
Mgr. Olašák uviedol, že obec je v dosť silnej pozícii, navrhol spracovať analýzu.  
 
Upustenie od vymáhania pohľadávok 

p. starosta informoval o doručených žiadostiach o upustenie od vymáhania pohľadávok za 

vzniknutý dlh na nájomnom a elektrickej energii. 

 

Mgr. Kováč uviedol, že sa jedná o dlh cca vo výške 7 500 €, ktorý vznikol dlhodobo. 



 
  

Vzniknutý dlh je potrebné riešiť operatívne v okamihu, keď nájomníci prestanú platiť. Vtedy 

je potrebné urobiť opatrenia. Komisia životného prostredia žiadosti prerokovala, odporúča im 

vyhovieť. Navrhol požiadať správcu majetku, aby sledoval úhrady mesačných nájmov a 

splátok pohľadávok. Ekonomická komisia žiadosti prerokovala, navrhla uzatvoriť splátkové 

kalendáre a sledovať úhrady. Navrhla zriadiť kreditový systém, aby energie neostali na obci. 

 

p. starosta povedal, že zaviesť kreditový systém nie je jednoduché, je potrebné investovať do 

technológií. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo: 
žiadosti o dočasné upustenie od vymáhania pohľadávok / o povolenie splátok:  
Alexander Kroščen :  342,34 Eur po 30,- Eur / mesačne 
Lucia Kroščenová : 1158,77 Eur po 50,- Eur / mesačne 
Lukáš Kroščen: 786,50 Eur po 50,- Eur / mesačne 
Michal Cicko: 1363,24 Eur po 100,- Eur / mesačne 
Veronika Facunová: 1666,77 Eur po 100,- Eur / mesačne 
Angela Cicková: 602,07 Eur po 50,- Eur / mesačne 
Blažena Navrátilová: 1429,64 po 50,- Eur / mesačne 
II. schvaľuje: 
žiadosti o dočasné upustenie od vymáhania pohľadávok / o povolenie splátok:  
Alexander Kroščen :  342,34 Eur po 30,- Eur / mesačne 
Lucia Kroščenová : 1158,77 Eur po 50,- Eur / mesačne 
Lukáš Kroščen: 786,50 Eur po 50,- Eur / mesačne 
Michal Cicko: 1363,24 Eur po 100,- Eur / mesačne 
Veronika Facunová: 1666,77 Eur po 100,- Eur / mesačne 
Angela Cicková: 602,07 Eur po 50,- Eur / mesačne 
Blažena Navrátilová: 1429,64 po 50,- Eur / mesačne 
Za: 11(Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

Ing. Marián Dianovský požiadal o mesačné vyhodnocovanie úhrad splátok nájmu a splátok 

pohľadávok. 

 

Žiadosť Rímsko-katolíckej cirkvi 

 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti Rímsko-katolíckej cirkvi o poskytnutie dotácie z 

rozpočtu obce na nákup traktora a krovinorezu za účelom úpravy areálu farnosti. Hlasovanie 

za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 



 
  

I. prerokovalo 
žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany z rozpočtu obce Sučany o dotáciu z rozpočtu 
obce vo výške 3 023,00 EUR na pokrytie nákladov na nákup traktora MFT a krovinorezu, 
ktoré by slúžili na úpravu areálu farnosti, a na zabezpečenie Farského dňa. 
II. schvaľuje 
žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany z rozpočtu obce Sučany o dotáciu z rozpočtu 
obce vo výške 3 023,00 EUR na pokrytie nákladov na nákup traktora MFT a krovinorezu, 
ktoré by slúžili na úpravu areálu farnosti, a na zabezpečenie Farského dňa. 
 
 
Za: 8 (MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  Ing. Marián Dianovský,  Mgr. Gabriela Pecková, 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. 
Peter Belica). 
Proti: 0  
Zdržal sa: 3 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.Mgr. Róbert Kováč) 
 
 
Žiadosť Futbalového oddielu Tatran Sučany 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti Futbalového oddielu Tatran Sučany o poskytnutie 
dotácie na zabezpečenie storočnice klubu. Ekonomická komisia odporúča žiadosti vyhovieť. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
žiadosť FO Tatran Sučany na poskytnutie dotácie vo výške  1 240,00 EUR na zabezpečenie 
Storočnice klubu  
II. schvaľuje  
žiadosť FO Tatran Sučany na poskytnutie dotácie vo výške  1 240,00 EUR na zabezpečenie 
Storočnice klubu  
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť Súkromného centra voľného času Deep Dance center 
 
p. starosta informoval, že bola doručená žiadosť Súkromného centra voľného času Deep 
Dance center o navýšenie dotácie, a to na sumu 60,00 EUR na žiaka, tj o poskytnutie dotácie 
43,- Eur / žiak.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že komisia sociálno-zdravotná odporúča navýšenie 
dotácie vzhľadom k prijatému Všeobecne  záväznému nariadeniu. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia takýto prudký nárast dotácie 
neodporúča.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 



 
  

Žiadosť Súkromného centra voľného času Deep Dance Center o navýšenie dotácie, a to na 
sumu 60,00 EUR na žiaka, tj o poskytnutie dotácie 43,- Eur / žiak.  
II. schvaľuje  
Žiadosť Súkromného centra voľného času Deep Dance Center o navýšenie dotácie, a to na 
sumu 60,00 EUR na žiaka, tj o poskytnutie dotácie 43,- Eur / žiak. 
Za: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 10 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková,  
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Zdržal sa: 0 
Uvedené uznesenie nebolo schválené. 
 
Čerpanie rozpočtu obce 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
čerpanie rozpočtu obce Sučany k 30.5.2021 
II. berie na vedomie 
čerpanie rozpočtu obce Sučany k 30.5.2021 
Za: 10 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal  JUDr. Mgr. Peter Belica 
 
Návrh zmeny rozpočtu 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia uvedený materiál odporúča 
schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo návrh na zmenu rozpočtu na r. 2021 



 
  

Kapitálové príjmy: 

Príjem z predaja pozemkov   P 233001   43 +  10 000,00 

 

Finančné operácie: 

Použitie fondu opráv    P 453    46 +  16 000,00 

 

Bežné výdavky: 

Starostlivosť o byty    V 635006 06.6.0  41 +  16 000,00 

Ostatné služby – prekládka stĺpu  V 637005 01.1.0  41 -   10 000,00 

Údržba – verejné osvetlenie   V 635006 06.4.0  41 +    1 000,00 

Údržba Dom smútku    V 635006 08.4.0  41 +    9 000,00 

Príspevok na TV a šport    V 642001 08.1.0  41 +       250,00 

Príspevok obč.združeniam   V 642001 08.4.0  41 +    3 030,00 

Oprava športových zariadení   V 635006 08.1.0  41 -     3 280,00 

 

Kapitálové výdavky: 

Vybudovanie detského ihriska   V 717001 06.6.0  41 +  10 000,00 
 

 
II. schvaľuje zmenu rozpočtu na r. 2021 

 
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 



 
  

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Správy z komisií 
 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. informoval o činnosti stavebnej komisie, ktorá riešila žiadosť 
spol. EBA, s.r.o. o vydanie stanoviska k investičnému zámeru vybudovania čističky 
odpadových vôd, výstavbu optickej siete v obci, verejné obstarávanie chodníka ul. Štúrova, 
výzvu v rámci programu Interreg na „Rekonštrukciu strechy múzea Ďurka Langsfelda“, stav 
vodozádržnej hrádze nad chatou Koniarka, opravu fasády, kruhový objazd, podnety občanov. 
Komisia sa zaoberala aj problémom kapacity materskej školy, ktorú bude potrebné do 
budúcna riešiť vzhľadom k zavedeniu povinnej predškolskej dochádzky. Jednou z možností 
bude do budúcna realizácia doplnkového zariadenia pre predškolákov areáli základnej školy  s 
využitím infraštruktúry základnej školy a súvisiacou investíciou. 
 
p. starosta informoval o problémoch s prevádzkovaním obecného rozhlasu. Informoval o 
doručenej ponuke na zavedenie nového rozhlasu za 44 tis. €. 
 
Mgr. Róbert Kováč informoval o činnosti komisie bytovej a životného prostredia. Riešili 
problematiku navážky kalu zmiešaného s vápnom. Tvrdili, že skládka je nezávadná.  
Ďalej sa zaoberali splátkovými kalendármi, riešením odvozu odpadu. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. Informovala o činnosti komisie sociálno-zdravotnej, ktorá 
zvolala prípadovú komisiu za účasti Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny Martin z dôvodu 
podozrenia na zanedbávanie starostlivosti o maloleté deti. Komisia riešila poskytnutie 
jednorazových dávok v hmotnej núdzi.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo   
predložené žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi a posúdilo ich nasledovne: 
Jozef Cicko – návrh 150,- € 
Anna Paulovičová – návrh 100,- € 
František Baláž – nespĺňa kritériá VZN 
Eva Mráziková - návrh 150,- € 
Amália Teťuľová - nespľňa kritéria VZN 
Marta Bulková - nespĺňa kritéria VZN 
II. schvaľuje 
jednorazové dávky v hmotnej núdzi: 
Jozef Cicko –150,- € 
Anna Paulovičová –  100,- € 
Eva Mráziková - 150,- € 
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla poskytnutie mimoriadnej dávky pre Petra Šutu, ktorý 
sa stará o dve maloleté deti svojej sestry, ktoré by boli inak umiestnené v detskom domove.  
 



 
  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo  
návrh mimoriadnej dávky vo výške 1.000,- Eur pre Petra Šutu, bytom Stromová 3, Sučany, 
nar. 8.7.1982 
II. schvaľuje 
mimoriadnu dávku vo výške 1.000,- Eur pre Petra Šutu, bytom Stromová 3, Sučany, nar. 
8.7.1982 
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. informovala, že sociálna komisia vyvinula iniciatívu a 
vyhodnotila deti základnej školy, ktoré sa počas roka rapídne zlepšili v prospechu.  
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že p. Skokňa informoval o systéme prechodu na množstevný 
zber. 
Komisia prerokovala žiadosť spoločnosti Zrnko o prenájom priestorov budovy bývalej 
Slovenskej sporiteľne, uvedenú žiadosť odporúča schváliť. 
 
p. prednostka doplnila k Všeobecne záväznému nariadeniu o množstevnom zbere podľa vzoru 
Mesta Turany, kde poplatok závisí od frekvencie vývozu. Základ poplatku je 11 € pri vývoze 
jedenkrát alebo dvakrát v mesiaci. Čím viac je obyvateľov v dome na zbernú nádobu, 
poplatok je nižší. Štyria obyvatelia pri frekvencii odvozu jedenkrát mesačne zaplatia poplatok 
18 €/osobu. V mesiaci september bude do domácností doručený obežník, ktorým občania 
nahlásia, akú veľkú majú smetnú nádobu, koľko členov v domácnosti býva a ako často 
žiadajú zabezpečiť vývoz odpadu. Poprosila poslancov o prejdenie si problematiky do 
ďalšieho OZ a o prepočítanie poplatku. Na OZ v septembri bude zverejnené príslušné VZN na 
schválenie. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica informoval, že komisia verejného poriadku riešila podnety a 
vybavovala správy o povesti. 
 
Mgr. Veronika Ďaďová informovala, že kultúrna komisia vyhodnotila súťaž Ruda Mórica. 
Zaoberala sa podnetom p. Vargovčáka na umiestnenie pamätníka obetiam v minulosti 
padnutého autobusu do Váhu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo   
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 



 
  

Vyradenie majetku 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia prerokovala návrh na vyradenie 
majetku, odporúča ho schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
návrh na vyradenie majetku:   

 
II. schvaľuje vyradenie majetku:   

 



 
  

 
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing.  
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter  
Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
Voľba člena rady materskej školy 
 
p. starosta informoval, že Ing. Dagmar Rendková sa vzdala funkcie, navrhol delegovanie p. 
Barbory Kostolánskej do funkcie člena rady materskej školy.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
vzdanie sa členstva v Rade školy pri MŠ v Sučanoch Ing. Dagmar Rendkovej a návrh na 
menovanie p. Barbory Kostolánskej za člena Rady školy pri MŠ v Sučanoch 
II. menuje 
p. Barboru Kostolánsku za člena Rady školy pri MŠ v Sučanoch 
Za: 10 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián  
Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Martin Giert. 
 
R ô z n e  
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že do budúcna bude potrebné zaoberať sa zmenou miesta 
zberného dvora. Navrhol jeho umiestnenie pri kurtoch alebo odkúpiť zberné suroviny od p. 
Morgoša a tam premiestniť zberný dvor. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica navrhol zamyslieť sa nad možnosťou verejných prenosov zasadnutí 
obecného zastupiteľstva.  
 
Mgr. Ďaďová navrhla zaoberať sa verejnou zeleňou na námestí a v okolí domu smútku.  
 
p. starosta informoval, že Dni Milana Hodžu sa uskutočnia pod záštitou Ing. Eduarda Hegera, 
predsedu vlády SR a Ing. Eriky Jurinovej, predsedníčky Žilinského samosprávneho kraja. 
Informoval, že sa rozhodol udeliť cenu starostu obce MUDr. Richardovi Koyšovi za záslužnú 
činnosť a pomoc počas pandémie COVID-19. 
Ďalej informoval, že počas prázdnin sa bude prevádzkovať letné kino za Robotníckym 
kultúrnym domom. 
 
p. Kyselica sa opýtal, či obec dostala dotáciu na Dni Milana Hodžu. 
 
p. prednostka odpovedala, že počas minulých rokov obec dostávala dotáciu vo výške 800 €. 
 
Hlavný kontrolór uviedol, že nahrávanie obecného zastupiteľstva musí byť zakotvené v 
rokovacom poriadku. 
 



 
  

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že v prípade realizácie nahrávania zasadnutí 
obecných zastupiteľstiev bude potrebné doriešiť technické zabezpečenie – server a úložisko 
dát. 
 
Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial 
prítomným pevné zdravie a veľa síl a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
          
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
 
  …………….......................................            .............................................. 

                  Ľubomír Kyselica              Martin Giert 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
 
                              ........................................    ........................................
            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 
   prednostka OcÚ             starosta obce 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 29. 06. 2021 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová   
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
10. Mgr. Gabriela Pecková   
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 

 

 


